
زهره فلاح زاده: تیم اس��تقلال در هفته شانزدهم لیگ 
برتر فردا دوش��نبه در کرمان به مصاف مس  رفسنجان 
خواهد رفت؛ اس��تقلالی که روزی بدون حاشیه ندارد تا 
جایی که مهاجم جوانش تا دیروز شنبه، ۱۰ روز به دلیل 
عدم افزایش مبلغ قراردادش در تمرینات شرکت نکرده 
بود؛ درست مثل هافبک کروات آبی پوشان که نزدیک به 
2 ماه اس��ت دور از تیم است. ماندن یا نماندن سرمربی 
استقلال هم از مهم ترین اخباری بوده که طی یک هفته 
اخیر شنیده شده است. در ارتباط با این مسائل با یدالله 
اکبری، پیشکسوت استقلال گفت وگو کردیم. اکبری در 
گفت وگو با »وطن ام��روز« به حمایت از محمود فکری 
پرداخت و حتی شانس استقلال را برای فینالیست شدن 

در آسیا هم بالا دانست.

لغو مراسم حمل مشعل المپیک
در صورت حضور جمعیت زیاد

کمیت��ه برگزاری بازی های المپیک توکیو اعلام کرد در 
صورتی که جمعیت زیادی در مراسم حمل مشعل حضور 
داشته باشند، این مراسم لغو خواهد شد. به گزارش ایسنا به 
نقل از Kyodo news، کمیته برگزاری بازی های المپیک 
توکیو برای مراسم حمل مشعل المپیک تشکیل جلسه داد. 
در این جلسه تصمیم گرفته شد اگر جمعیت زیادی در طول 
مسیر حمل مشعل حضور داشت مراسم تعلیق شود. کمیته 
برگزاری بازی ها اعلام کرد مردم را تشویق می کند برگزاری 
مراس��م را از ۱2 تا 2۵ مارس )2۵ اسفند تا ۵ فروردین( به 
صورت آنلاین تماشا کنند. افرادی هم که در محل حضور دارند 
حتما باید ماسک بزنند و فاصله خود را با دیگران حفظ کنند. 
افرادی که مشعل را حمل می کنند باید از 2 هفته قبل از آغاز 
مراسم تست کرونا بدهند. سیکو هاشیموتو، رئیس بازی های 
المپیک توکیو اعلام کرد: در برگزاری مراسم حمل مشعل، 
ایمنی  برای ما در اولویت قرار دارد. قرار است درباره حضور 

تماشاگران نیز پنجم فروردین تصمیم گیری شود.

پروتکل های رسانه ای مجمع فدراسیون فوتبال مشخص شد
لایو اینستاگرامی ممنوع

فدراسیون فوتبال پروتکل های رسانه ای مجمع انتخاباتی 
این فدراسیون را مشخص کرد. مجمع انتخاباتی فدراسیون 
فوتبال صبح امروز در سالن اجلاس سران در شرایطی برگزار 
می شود که این فدراسیون پروتکل های رسانه ای را برای حضور 
افراد و نمایندگان رسانه های جمعی مشخص کرد. طبق برنامه، 
آی دی کارت های صادره به نام فرد تنها ملاک جهت ورود اهالی 
رسانه به داخل مجمع است و افرادی که آی دی کارت نداشته 
باشند، به هیچ عنوان حق ورود به مجمع را نخواهند داشت. 
همچنین لایو اینستاگرامی افراد و گروه های رسانه ای ممنوع 
است و نمایندگان فدراسیون در جلسه در صورت مشاهده، 
آی دی کارت خبرنگار مربوط را ضبط خواهند کرد. همچنین 
بلافاصله بعد از پایان مجمع و انتخاب رئیس، نشست خبری 
سکاندار جدید فدراسیون فوتبال در سالن کنفرانس شهید 
رضایی نژاد برگزار خواهد شد. فدراسیون فوتبال پروتکل های 
دیگری را برای حضور تصویربرداران و عکاسان و خبرنگاران 
در نظر گرفته و قرار است هماهنگی های لازم در این زمینه 
انجام شود. انتخابات فدراسیون فوتبال امروز با رقابت مصطفی 
آجرلو، کیومرث هاشمی، شهاب عزیزی خادم و علی کریمی 
برای کسب کرسی ریاست این فدراسیون برگزار خواهد شد. 

جزئیات توافق جدید مهدی قائدی
و باشگاه استقلال

مسؤولان باشگاه استقلال در مذاکرات طولانی مدتی که با 
مهاجم تاثیرگذار خود داشتند به توافق رسیدند خواسته های 
ای��ن بازیکن را به صورت تعامل��ی و »برد« طرفین اجرایی 
کنند. یکی از چالش های این روزهای استقلال، اصلاح مبلغ 
قرارداد مهدی قائدی، مهاجم شماره ۱۰ این تیم بود که به 
نشانه اعتراض به مبلغ قراردادش، چند روزی را در تمرینات 
آبی پوشان شرکت نکرد. قائدی بعد از آنکه با انتشار پستی در 
فضای مجازی به صورت تلویحی خبر از بازگشت به تمرین داد، 
ظهر دیروز نیز با حضور در تمرین، خیال آبی ها را راحت کرد. 
قائدی که خواهان اصلاح مبلغ ۹۰۰ میلیونی قراردادش بود و 
گفته می شد با اینکه تا سال ۱۴۰2 با باشگاه قرارداد دارد اما 
خواهان بند فسخ در ازای مبلغی بوده است، به صورت ضمنی 
موافقت خود را با پیشنهاد باشگاه اعلام کرد. گویا توافق طرفین 
به این ترتیب است که مبلغ قرارداد قائدی افزایش یابد اما 
بند فسخ در قرارداد وی قرار نگیرد و به جای آن در صورت 
ترانسفر قائدی، مبلغی که بعدا مشخص خواهد شد، به عنوان 
حق رشد این بازیکن از قراردادش به استقلال تعلق گیرد. این 
توافق هنوز مکتوب نشده و ممکن است طی روزهای آینده 
به شکل متمم به قرارداد مهاجم شماره ۱۰ آبی پوشان اضافه 
شود. قائدی در 2 فصل اخیر عملکرد مطلوبی داشته و می توان 
او را بهترین و تاثیرگذارترین بازیکن 2 فصل اخیر آبی پوشان و 
یکی از برترین بازیکنان شاغل در فوتبال ایران دانست که اخیرا 
در مقایسه مبلغ قراردادش با خیلی از بازیکنان لیگ برتری 
و حتی همبازیانش، خواهان اصلاح در مبلغ آن ش��ده بود. 

میراث شوم تغییرات
ادامه از صفحه اول

۵- آی��ا صرفا توان مالی و فعالیت اقتصادی برای حضور در 
هیات مدیره یا انتخاب به عنوان مدیرعامل باشگاه هایی نظیر 

استقلال و پرسپولیس کافی است؟
۶- شاخص های انتخاب مدیرعامل و اعضای هیات مدیره در 

باشگاه های استقلال و پرسپولیس چیست؟
۷- چه اتفاقی رخ می دهد که مدیران این 2 باشگاه پس از 
مدتی فعالیت به این احساس دست پیدا می کنند که فضا 
برای ادامه فعالیت ش��ان وجود ندارد؟ مگر نه اینکه قبل از 
قبول مسؤولیت باید نسبت به تمام مشکلات تیم و شرایط 
مدیریتی حاکم بر این باش��گاه ها اشراف داشته و از مسائل 

مختلف آن مطلع باشند؟
۸- س��هم وزارت ورزش و جوانان، وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماع��ی، وزارت امور اقتصادی و دارایی، وزارت فرهنگ و 
ارش��اد اسلامی و س��ازمان برنامه و بودجه به عنوان اعضای 
مجمع عمومی و رسمی 2 باشگاه استقلال و پرسپولیس به 
طور مشخص در انتخاب اعضای هیات مدیره و مدیران عامل 

این 2 باشگاه چیست؟
۹- آیا این وزارتخانه ها س��هم خود را در سوءمدیریت های 
اعمال شده در این باشگاه ها به واسطه انتخاب افراد کار نابلد 

به عنوان مدیرعامل و عضو هیات مدیره می پذیرند؟
۱۰- اصلاح الگوی مدیریتی در ورزش ایران از چه زمانی کلید 
خواهد خورد تا شاهد حضور افراد تحصیلکرده و مجرب در 
سطح اول ورزش کشور از جمله مدیریت 2 باشگاه استقلال 

و پرسپولیس باشیم؟
امی��د آن م��ی رود در دول��ت بع��دی، وزارت ورزش و 
 جوانان در صورت مالکیت بر 2 باش��گاه، از این میراث شوم
ب��ر جا مانده، درس لازم را بگیرد و با اعتماد و دادن فرصت 
کافی به مدیران 2 تیم، آرامش و ثبات را از بالاترین نقطه به 
پیکره آنها تزریق کند. زمانی که یک مدیر خودش تنها چند 
ماه عمر مدیریت دارد، طبیعتا در تصمیماتش، کوتاه مدت 
را در نظ��ر می گیرد و ماحصل این تغییرات به کادر فنی و 

بازیکنان تعمیم پیدا می کند.

اخبار

ورزشی

دیدگاه

جسد دستیار کارلوس کی روش در خانه اش پیدا شد
مربی پیشین تیم فوتبال ذوب آهن ایران و دستیار کارلوس کی روش در تیم  ملی کلمبیا به طرز مشکوکی درگذشت. رسانه های ایرلندی ضمن اعلام این خبر نوشتند: جسد » دز مک 
آلینان« مربی دروازه بان های ذوب آهن و دستیار کی روش در تیم  ملی کلمبیا در خانه اش در ایرلند پیدا شده است. بر اساس برخی اخبار این مربی دست به خودکشی  زده است. این 
مربی که در تیم  ملی کلمبیا دستیار کارلوس کی روش، سرمربی پیشین تیم  ملی فوتبال ایران بود، سابقه حضور در کادر فنی تیم ذوب آهن و دستیاری امید نمازی را هم داشت. 

علی هنرمنش: سرمربیان تیم های ملی 
کش��تی آزاد و فرنگ��ی در کنار اجرای 
برنامه های تجهیز ملی پوشان برای حضور در المپیک، نگاه 

ویژه ای هم به رقابت های جهانی 2۰2۱ دارند. 
کش��تی ایران تا حضور در بازی ه��ای المپیک 2۰2۱ 
روزهای پرفراز و نش��یبی را پی��ش  رو دارد؛ روزهایی که 
آزاد و فرنگی کاران ملی پوش کش��ورمان باید برای کسب 
سهمیه های باقیمانده المپیک تلاش کنند تا کاروان کشتی 

ایران با ترکیبی کامل راهی توکیو شود. 
کشتی فرنگی ایران موفق ش��د در رقابت های جهانی 
2۰۱۹ قزاقس��تان ۳ س��همیه المپیک را توس��ط علیرضا 
نجاتی، محمدعلی گرایی و امیر قاس��می منجزی در اوزان 
۶۰، ۷۷ و ۱۳۰ کیلوگرم کسب کند. با این وجود هنوز ۳ 
سهمیه دیگر باقی مانده تا شاگردان محمد بنا با ترکیبی 

کامل )۶ ملی پوش( راهی المپیک شوند. 
کشتی آزاد هم توانس��ت در پیکارهای جهانی 2۰۱۹ 
قزاقس��تان ۳ س��همیه از ۶ س��همیه بازی ه��ای المپیک 
را توس��ط رضا اطری، حس��ن یزدانی و ی��دالله محبی در 
اوزان ۵۷، ۸۶ و ۱2۵ کیلوگرم کس��ب کند. بدین ترتیب 
نمایندگان کش��ورمان باید فروردین ماه در اوزان ۶۵، ۷۴ 
و ۹۷ کیلوگرم در پیکارهای گزینش��ی به میدان بروند و 

سهمیه های باقیمانده را از آن خود کنند. 

اما در کنار اهداف مش��خص کادره��ای فنی تیم های 
ملی کشتی آزاد و فرنگی که در نهایت به حضوری موفق 
در بازی های المپیک 2۰2۱ توکیو ختم می شود، متولیان 
کشتی نیم نگاهی هم به حضور مدعیان جا مانده از المپیک 

در رقابت های جهانی دارند. 
در همین راستا می توان به اظهارات اخیر محمد بنا اشاره 
کرد که معتقد است: »2 ماه پس از مسابقات المپیک توکیو، 
رقابت های قهرمانی جهان را پیش رو داریم که می توانیم 

برخی بچه ها که بیرون مانده اند را وارد مسابقات کنیم. به 
همین دلیل انتخاب های مختلفی در دس��تور کار ما قرار 
دارد. کادر فنی هنوز به انتخاب قطعی درباره هیچ کدام از 
کشتی گیران برای رویدادهای آتی نرسیده که مطمئنا این 

تصمیمات در موعد مقرر گرفته خواهد شد«.
محس��ن کاوه، مدیر فنی تیم  ملی کشتی آزاد نیز نظر 
مش��ابهی را مطرح کرده و معتقد اس��ت هر چند اولویت 
کادر فن��ی ب��ا المپیک اس��ت اما برای مس��ابقات جهانی 
2۰2۱ نیز برنامه ریزی ویژه ای دارد. وی در این باره اعلام 
کرد: »س��ال آینده علاوه بر رقابت های المپیک، مسابقات 
جهان��ی را هم پی��ش رو داریم که بعد از المپیک در همه 
اوزان برگزار می شود. به همین دلیل در کنار اینکه اولویت 
اصلی ما قطعا المپیک اس��ت ولی برای مسابقات قهرمانی 
جه��ان هم برنامه داری��م. مطمئنا انتخاب��ی ای که انجام 
 می ش��ود به نوعی رقابت های جهان��ی را هم در بر خواهد

گرفت«.
ب��ا این وجود می توان امیدوار ب��ود آزاد و فرنگی کاران 
جامانده از گزینش��ی المپیک، قهرمانی آسیا و بازی های 
المپیک 2۰2۱ توکیو می توانند در رقابت های جهانی نروژ 
به میدان بروند؛ مس��ابقاتی که از هم اکنون در برنامه های 
مدون کادرهای فنی قرار گرفته و باید دید تا آن زمان به 

چه شکل اجرایی خواهد شد.

نیم نگاه متولیان کشتی به رقابت های جهانی بعد از المپیک

آماده باش به کل اردو
کشتی

  هواداران استقلال طی یک هفته اخیر اعتراض خود را حتی 
به گوش نمایندگان مجلس هم رس�اندند. آنها اعتقاد دارند 
این مربی نمی تواند گرهی از مشکلات تیم باز کند اما فکری 
در اس�تقلال ماندنی شد و مورد حمایت مدیران باشگاه هم 
قرار گرفت؛ شما موافق ماندن فکری و حمایت از او هستید؟

محمود فکری مربی جوانی است و باید به او فرصت داد. به 
نظر من مدیران باشگاه کار خوبی کردند که از فکری حمایت 
کردند. ان شاءالله او بتواند با تیم نتیجه لازم را بگیرد. سالی 
هم که آقای قلعه نویی س��رمربی اس��تقلال شد، یادم است 
هواداران خواستار اخراج او بودند اما مدیران فرصت ۳ ساله 

دادند که سال آخر تیم قهرمان شد.
  شما امیدی به قهرمانی استقلال در این فصل دارید؟

من همیشه امیدوار هستم. قهرمانی بستگی به نوع تمرینات 
و آمادگ��ی بازیکنان در نیم فص��ل دوم دارد. امیدوارم بچه ها 
بتوانن��د بهتر از نیم فصل اول بازی کنند تا قهرمان ش��وند. 
امسال سال خوبی برای قهرمانی استقلال است، فقط چند بازی 
بازیکنان کمتر از حد انتطار ظاهر شدند و امتیازات حساسی 
از دست دادند که تیم از صدر جدول پایین آمد. کادر خوبی 
داریم که خوشبختانه حمایت هم شد. فقط کافی است حواشی 

کمتر شود، در این صورت استقلال می تواند قهرمان شود.
  برخی اعتراضات به کادر فنی محمود فکری بازمی گردد؛ 

این کادر نباید باتجربه تر شود؟
کادر اس��تقلال از بازیکنان س��ابق تیم تش��کیل شده و 
نمی توان گفت بی تجربه هس��تند ولی بهتر است یک مربی 
باتجربه که بتواند خوب تیم مقابل را آنالیز کند به کادر اضافه 
شود. ما همیشه از دوستان حمایت کردیم و باز هم حمایت 

می کنیم. به هرحال امیدوارم استقلال بتواند نتیجه بگیرد، 
چون هواداران چند س��ال است قهرمانی ندیده اند. حواشی 
زیادی اطراف استقلال است و فکری باید باهوش عمل کند 
و از این حاشیه ها دوری کند. او حواشی را باید کنار بگذارد و 
لزومی هم ندارد وارد آن شود. استقلال مهره های خوبی دارد 
و با اضافه شدن دیاباته و میلیچ به تمرینات، شرایط خیلی 
بهتر می شود. البته استقلال همیشه مشکلات مالی دارد که 
امیدوارم رفع شود. زمان ما هم مشکلات مالی بود و به تیم 
ضربه می زد. ان شاءالله مدیران به فکر رفع مشکل مالی باشند.
  صحبت از مشکلات مالی شد؛ بازیکنی مثل مهدی قائدی به 
دلیل عدم افزایش رقم قراردادش ۱۰ روز در تمرینات شرکت 

نکرد؛ این رفتار در شأن یک بازیکن است؟
کار قائدی اشتباه بود. من فکر می کنم او خود استقلال را در 
نظر نگرفته است. استقلال خیلی بزرگ تر از این است که یک 
بازیکن به خاطر پول دور از تمرین باشد. یکی از حواشی ای که 

گفتم به استقلال ضربه می زند همین است. قائدی عملکرد خیلی 
خوبی در استقلال دارد و غیبتش هم به خود او و هم به استقلال 
ضربه می زند. زمان ما هم قرارداد ۳ ساله با مبلغ پایین می بستیم 
اما به مرور خوب بازی می کردیم و یک مرتبه بالاترین مبلغ را 
هم می گرفتیم. این طبیعی است. استقلال جای پول  نیست. 
بازیکنان باید اول برای مردم بازی کنند و پول در اولویت  بعدی 
باشد. البته مدیران هم باید به فکر رفع مشکلات مالی باشند تا 
این اتفاقات نیفتد. از سویی با توجه به مشکلات اقتصادی که همه 
ما داریم بازیکن هم تا حدی حق دارد اما قهر کردن و نرفتن سر 
تمرین اشتباه است. مهدی قائدی در استقلال قائدی شد. این را 
نباید فراموش کند و باید قدردان استقلال باشد. البته مسؤولان 

هم باید به فکر رفع مشکلات بازیکنان شان باشند.
  استقلال دوشنبه باید به مصاف مس رفسنجان برود؛ این 

بازی را چطور ارزیابی می کنید؟
اس��تقلال بازی سختی در کرمان دارد اما نباید فراموش 

کنیم اگر تیم سرحال باشد می تواند این تیم ها را به راحتی 
شکست دهد. فقط باید حواشی را دور کند.

  استقلال در چه پست هایی نیاز به تقویت دارد؟
استقلال در دفاع مشکل دارد و حتی مرتضی پورعلی گنجی 
را هم پیشنهاد دادم که جذب شود. تیم ما در خط دفاعی ضعف 
دارد و اگر باهوش باشند می توانند پورعلی گنجی را خریداری 
کنند. به یک بازیساز هم نیاز داریم که در خط حمله با بازگشت 

دیاباته دیگر چیزی برای قهرمانی کم نخواهیم داشت.
  گروه استقلال در لیگ قهرمانان آسیا، گروه مرگ شناخته 
شده است و همان طور که می دانید با توجه به ۱۰ گروهه شدن 
این رقابت ها مس�یر صعود به مرحله بعد بسیار دشوارتر از 
سال های گذشته شده است؛ شما امیدوار به صعود هستید؟

استقلال بازی های سختی دارد و تیم های عربی خوب پول 
خرج می کنند و بازیکن حرفه ای می خرند اما اگر اس��تقلال 
منسجم باشد و حواشی را از خود دور کند و بازیکنان همدل 
باشند، هیچ تیمی نمی تواند مقابلش بایستد. تیمی که بخواهد 
به موفقیت برسد، نباید برایش مهم باشد در گروه مرگ قرار 
دارد یا در گروه آس��ان. ما همیش��ه از پ��س تیم های عربی 

برآمده ایم و باز هم برخواهیم آمد.
  ش�ما فکر می کنید این فصل هم ی�ک تیم ایرانی بتواند 

فینالیست آسیا شود؟
چرا نه؟ تیم های ایرانی چیزی از بقیه تیم های آس��یا کم 
ندارند. دیدید که فصل گذشته هم پرسپولیس فاصله کمی 
تا قهرمانی داش��ت و بدشانسی آورد. استقلال هم می تواند 
به فینال برس��د. امیدوارم امس��ال این استقلال باشد که به 

فینال می رسد.
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    مهدی قائدی بالاخره به تمرین استقلال برگشت     
مهاجم معترض تیم فوتبال اس�تقلال که به خاطر اختلاف نظر مالی 
حاضر به حضور در تمرینات این تیم نبود، بالاخره به قهرش پایان داد. 
مهدی قائدی که نس�بت به مبلغ قراردادش اعتراض داش�ت و این 
اعتراض را با غیبت در تمرینات هفته گذش�ته تیمش نش�ان داده بود، 

روز شنبه در تمرین استقلال حاضر شد. 
این در حالی است که باشگاه استقلال هنوز درباره غیبت های سرخود 

این بازیکن واکنشی نشان نداده است.


